
Arbeidshelg for forbunds
styret og ansatte
Vi var samlet 21.-22.septem-
ber på Quality Gardermoen 
Airport hotell med det nye 
forbundsstyret og ansatte. 
Først gikk de ansatte 
gjennom sine arbeidsområder 
og deretter gikk vi igjennom 
følgende: Handlingsprogram, 
Sosialpolitisk plattform, 
prosjekt og Plattform 
AEF-ungdom, Lagene 
våre, Leirutvalget/leirene 
våre, Ansvarsfordeling/
beslutningskart, Personal-
håndboka og avtale om 

fleksibel arbeidstid for 
ansatte. Søknadsarbeid og 
rapportering, opplæring/
kurs, Rus-Nett, Høringssvar 
ang Rushåndhevingsutvalget, 
møter/møteplasser, 
kontrollkomiteen og 
andre tillitsvalgte samt 
ungdomsrepresentant. 

Det var mye å gå igjennom, 
og det ble lange og gode 
debatter på enkelte områder. 
Forbundsstyret fikk en god 
innføring i alt som skjer i AEF.

AEFINF
ARBEIDERBEVEGELSENS RUS- OG SOSIALPOLITISKE FORBUND

03 • 2024

Vi har hatt to flotte høstleire, en i uke 40 på 
Ullerøy leirskole og uke 41 på Nordtangen 
speidersenter.

I uke 40 var vi kjempeheldige med været og 
noen badet. Var varmt og godt hele uka. Det 
var 14 glade barn på leir. Det var masse aktivi-
teter hver dag og onsdag var de på Sarpsborg 
Bowlingsenter hvor de spilte bowling og laser-
world. De koste seg med pizza og brus.

Uke 41 var det 7 barn hvor 6 kom fra Ukraina. 
Ordnet med tolk. Det var masse aktiviteter hver 
dag. Det var også en tur til Jessheimbadet.

Høstleire

Trine Lund, Trond Ivar Hansen og Line Olsen.

Fra venstre: Per Hugo Samuelsen, Pål Sture Nilsen, Judith Olafsen, 
Anne Elfrid Nordskag, Kate Iren Bekk, Trond Ivar Hansen, Trine Lund 
og Ellinor Skjelstad.
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Hei alle sammen!

Jeg håper alle våre medlemmer har hatt en 
fantastisk sommer og er klar for en ny høst.

Nå er det full fart igjen med kontorarbeidet, 
styrearbeidet og reiser. Jeg som forbundsleder 
føler et ansvar for å få til enda mer og bedre 
kommunikasjon, og flere medlemmer. 
Lokallagene må vi også få fart i, og der har vi 
alle et ansvar. 

Etter en periode med sykemeldinger, ferie 
og 3 uker med leire er vi i gang igjen. Uke 40 
har vi leir i Sarpsborg, og uke 41 er det leir på 
Nordtangen i Oppland. Håper og tror at disse 
går bra også.

Når det gjelder Eldre og Rus er reisene i full 
gang. Pensjonistforeningene i landet er flink til 
å bruke oss til foredrag. Line har vært i Molde, 
og Trond Ivar en hel uke i Trøndelag. Det er en 
fin måte å representere oss på da vi treffer 
nye som blir nysgjerrig på våre A’er og vårt 
budskap. Flere i styre og stell må sette seg inn 
i dette for å bidra. Jeg savner ungdommene 
som ble valgt. Dette er så viktig at vi kan jobbe 
med, få tilskudd og få ut vårt budskap om 
de 4 A-ene: Aktivitet for barn, unge og eldre, 
Aktiv for en god og ansvarlig ruspolitikk, Aktiv 
for rusfrie soner, Aktiv mot legalisering av 
narkotiske rusmidler. 

Vi må ta med oss dette inn i høsten med 
fornyet kraft og styrke samarbeidet. Hvordan 
redusere kostnadene for mere aktivitet? Jeg 
savner litt innspill fra lagene.

Med disse ord: Nyt høstens opplevelser og ta 
vare på hverandre. Livet 
leves hver dag og det er 
ingen grunn til å utsette 
gleder!

Anne Elfrid Nordskag 
Forbundsleder

Høring – NOU 
2024:12 
Håndheving av mindre narkotikaovertredelser

• Kiwi Veumveien 17, gavekort 500
• Kiwi Onsøyveien 22, gavekort kr 1000,-
• Kiwi Langøyveien, saft
• Kiwi Lislebyveien, gavekort kr 500,-
• Kiwi Vestkilen, Gavekort kr 500,-
• Kiwi Engelsvikveien 155, gavekort kr 600,
• Kiwi Kurland, gavekort kr 1000,-
• Kiwi Skjebergveien 62, Fruktkurv
• Kiwi Alvim, juice
• Kiwi Rådhusveien 19, Fruktkurv
• Rema 1000 Iseveien, 3 kasser frukt
• Fasvo, hente brød mandag-onsdag-fredag alle 

ukene
• Kan handle på Nortura
• Lions Sarpsborg/Tune kr 4000,- 
• Lions Kråkerøy kr 5000,-
• Lions Varteig kr 2000,- 
• Sparebank1-Sarpsborg kr 5200,- 
• Kiwanis Fredrikstad kr 5000,- 
• Aage Andersen kr 500,-

En stor takk 
til følgende aktører for 
sponsing av gavekort og mat 
til leirene:

Rushåndhevingsutvalget ble oppnevnt i 
statsråd 11.mai 2023 for å utrede utvalgte 
strafferettslige og straffeprosessuelle spørsmål 
i tilknytning til regjeringens forebyggings- og 
behandlingsreform for rusfeltet. Utvalget har blant 
annet utredet og foreslått en lovregulering av 
straffeutmålingsordning for rusmiddelavhengige 
ved mindre narkotikaovertredelser, og vurdert 
behovet for straffeprosessuelle tvangsmidler 
for at politiet skal kunne avdekke mindre 
narkotikaovertredelser. Videre har utvalget foreslått 
lovendringer som skal bidra til bedre forebygging 
av narkotikaovertredelser, blant annet gjennom 
forslag som skal føre til økt bruk av de kommunale 
rådgivende enhetene for rus-saker. Utvalget 
behandler også dopinglovbrudd. Utredningen ble 
levert til Justis- og beredskapsdepartementet 
18.juni 2024. 
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Forventninger til 
Statsbudsjettet                                                         
Vi forventer at budsjettet 
for 2025 gir både statlige 
og kommunale tjenester 
på rusfeltet nødvendige 
ressurser til å håndtere dagens 
utfordringer. Dette er ikke tiden 
for små justeringer – vi trenger 
en reell prioritering av rusfeltet.

Økt kapasitet i rusbehandling, 
målrettet overdoseforebygging, 
og en styrking av kommunale 
ettervernstiltak og frivillig sektor 
er helt nødvendig for å møte 
behovene.

Tre konkrete områder som må 
prioriteres i statsbudsjettet:

Forsterket innsats mot rus i 
fengsler:

Nye rapporter avdekker uholdbare 
forhold i norske fengsler, med 
en økning i innsatte som sliter 
med rusproblemer og psykiske 
lidelser uten å få tilstrekkelig 
hjelp. Situasjonen er spesielt 
kritisk for kvinner. Actis krever 
at det settes av penger til 
flere rusmestringsenheter. I 
dag finnes det kun 167 plasser 
for 3000 innsatte, og for 
kvinnelige innsatte finnes det 
kun tre rustilbud, alle på Sør- og 
Østlandet. Dette er uakseptabelt.

Tiltak for å få ned overdoser:

I 2023 døde 371 mennesker 
av overdose – det høyeste 
tallet på over 20 år. Dette er en 
utvikling vi ikke kan akseptere. 
For å få ned overdosetallene 
må statsbudsjettet prioritere 
økte midler til nødvendige tiltak. 

Helseministeren har annonsert 
en ny handlingsplan, men den 
må følges opp med konkrete 
bevilgninger for å sikre reell 
effekt.

Økte midler til 
fritidsaktiviteter for ungdom:

Forskning viser at ungdom 
som deltar i meningsfylte 
fritidsaktiviteter, har mindre 
risiko for å ende opp i rus eller 
kriminalitet. Mange ungdommer 
har imidlertid ikke tilgang til 
nok tilbud, og mange familier 
har ikke råd til å la barna delta. 
Statsbudsjettet må derfor styrke 
ungdomsklubber og innføre et 
nasjonalt gratis fritidskort, som 
gir alle ungdommer muligheten 
til å delta i minst én aktivitet uten 
at det ødelegger økonomien til 
familien.

Det nyvalgte forbundsstyret:                                                                                                      

Forbundsstyret består nå 
av 7 faste medlemmer og 3 
varamedlemmer.

• Forbundsleder Anne Elfrid 
Nordskag

• Nestleder Per Hugo 
Samuelsen

• Forbundssekretær Trine Lund

• Styremedlemmer Hardeep 
Singh Nijjar, Judith Olafsen,

• Ellinor Skjelstad og Pål Sture 
Nilsen

• Varamedlemmer Jonah 
Steinbakk Hovde, Brage 
Bugodt og Kate Iren Bekk

Det ble en vellykket konferanse 
i Molde 25.september. Det var 
spennende og flinke innledere som 
fortalte om sitt arbeid med ungdom. 
Varaordfører  Hege Gagnat orien-
terte om ruspolitisk handlingsplan. 
Helse Møre og Romsdal presenterte 
tilbud innen rusbehandling, og 
Jannie Rasmussen orienterte om 
tilbudet ved Tyrilisenteret i Molde. 
Molde kommune orienterte om sitt 
tilbud til ungdommen. Det var en del 
elever fra Romsdal vgs tilstede, og 
det ble en del spørsmål fra salen

Konferanse 
i Molde med 
tema Ungdom 
og rus

Fra venstre Judith Olafsen, Per hugo Samuelsen, Anne Elfrid Nordskag, Pål Sture 
Nilsen, Ellinor Skjelstad, Trine Lund og Hardeep Singh Nijjar

Vi har fått 
Vipps!
Nå er det enkelt å betale 
medlemskontingenten. Skriv 
fakturanummer, eventuelt 
navn på hovedmedlem, så vi 
får registrert innbetalingen. 
Vi vil gjerne beholde deg 
som medlem, så hvis du 
ikke betalt enda, har du 
mulighet på enkel og rask 
måte. Bruker du Vipps, må 
du plusse på kr. 5 i gebyr. 
Bankoverføring er gebyrfritt.

Vipps nummer er:  

851146
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Forbundssekretærens hjørne
Høstens AEF-info kommer litt 
senere i år, og i skrivende stund står 
vi midt oppi høstleirer i Sarpsborg 
(uke 40) og på Gran (uke 41). 

14 barn i alderen 9 til 12 år koser 
seg på Ullerøy leirskole. 6 jenter og 
8 gutter møtte spente opp på man-
dag De har fanget krabber, sparket 
ball, perlet, spilt forskjellige spill og 
vært på Sarpsborg Bowlingsenter. 

Deltagerne på Nordtangen får en 
uke med mye aktiviteter og en dag 
på Jessheimbadet. 

Vi er så utrolig takknemlige for 
alle frivillige som stiller opp for å 
gi alle deltagerne et avbrekk fra 
hverdagen. Vi vil ikke klare disse 
leirene uten frivillige! 

Forbundsstyret hadde sin første 
samling, etter landsmøte, 21. og 
22. september. Det ble en intens 
og spennende arbeidshelg, så får 
vi håpe på gode resultater framover. 
En ting er vi i alle fall enige om: VI 
TRENGER FLERE FRIVILLIGE OG 
STØRRE AKTIVITET I LOKALLAGENE 
VÅRE! Vi trenger også lokallag på 
steder vi ikke er. Hva tenker du må 
til for å få aktivitet der du bor? Hva 
er viktig i ditt lokalsamfunn? AEF 
sin visjon er lokallag i alle fylker og 
frivillige medlemmer som ønsker å 
gjøre en forskjell. Hva kan vi AEF’ere 
gjøre for barn og unge, voksne og 
eldre? 

Vi har et nytt forbundsstyre som 
har vilje til å gjøre noe positivt, men 
vi klarer ikke være landsdekkende 
uten medlemmer og frivillige. 

Jeg håper dere finner litt inspira-
sjon i disse ordene. AEF gjør mye 
bra, men vi ønsker å bli mye, mye 
bedre! 

Blir du med på laget?     

Trine Lund 
Forbundssekretær

Returadresse:
Arbeiderbevegelsens 
Rus- og Sosialpolitiske Forbund
Strandgata 9, 
1724 Sarpsborg

Leder Anne E. Nordskag, Aldo Indahlsveg 12, 7660 Vuku 
Tlf 959 39 096 / e-post: annenordskag46@gmail.com  

Nestleder Per Hugo Samuelsen, Nedre Langgt 73, 1743 
Klavestadhaugen, tlf 915 53 244 / e-post: per.hugo@online.no  

Trine Lund, Forbundssekretær, Østgårdveien 4b, 1617 Fredrikstad  
tlf 474 55 532 / e-post: post@arbef.no

Hardeep Singh Nijjar, Ståle Kyllingstadsvei1, 4317 Sandnes  
tlf 938 03 322 / e-post: singnature7@gmail.com 

Ellinor Skjelstad, Vestre Veaveg 50, 4275 Sævelandsvik 
Tlf: 992 39 579 / e-post: skjelstad_87_@hotmail.com 

Judith Olafsen, Hålogalandsgate 26C, 8003 Bodø  
tlf 481 498 88 / e-post: judith.olafsen@gmail.com 

Pål Sture Nilsen, Breiullvegen 11, 7549 Tanem 
tlf 902 41 016 / e-post: pal.nilsen@arbmand.no 

AEF, Strandgata 9, 1724 Sarpsborg 
post@arbef.no (alle henvendelser til AEF og forbundskontoret) 
tlf: 47 45 55 32

Trine Lund, forbundssekretær

Trond Ivar Hansen, organisasjonsmedarbeider 
trond.ivar@arbef.no / 46 28 90 12

Line Olsen, organisasjonsmedarbeider 
line@arbef.no 46 28 90 11

Øyvind Ur, prosjektmedarbeider 
rog-rus@online.no / 926 24 581

Forbundsstyret 2024-2028

Forbundskontoret

Vi ønsker 
alle en 

riktig god 
høst!
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